
 

Z á p i s n i c a 

z 11. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Ruskej Novej Vsi,  konaného dňa  26.4.2024 

_______________________________________________________________________  

 

 

11.  z a s a d n u t i e   

 

 

Prítomní: Podľa prezenčnej listiny 

 

Program:  

 

1. Otvorenie 

2. Schválenie programu  

  3.   Určenie  overovateľov  

  4.   Kontrola plnenia uznesení 

  5.   Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Ruská Nová Ves za r. 2023 

  6.   Informácia o stave  realizovaných a pripravovaných projektov obce  

  7.   Rôzne 
  8.   Diskusia 

  9.   Záver   

 

 

Overovatelia zápisnice:   Pavol Ištvan  

                                         Stanislav Seman 

                                          

 

Začiatok rokovania:   18.05 hod. 

Koniec rokovania:     20.30 hod.  

 

 

Priebeh  zasadnutia:  

                                     

K bodu 1) Otvorenie zasadnutia 

 

     Starosta obce p. Tibor Kollár  otvoril 11. zasadnutie OZ. Privítal   poslancov obecného 

zastupiteľstva a hostí. Na začiatku rokovania boli prítomní 6 poslanci, 1 poslanec 

ospravedlnený.  

 

 

K bodu  2)  Schválenie programu 

 

Poslanci schválili  program 11. zasadnutia obecného zastupiteľstva. 

 

K bodu   3)   Určenie  overovateľov  

 

Za overovateľov zápisnice z 11. zasadnutia OZ určil starosta  poslancov – p. Pavla Ištvana a p. 

Stanislava Semana. 
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K bodu  4) Kontrola plnenia uznesení 

 

Starosta konštatoval, že  uznesenia sú splnené.  

 

 

K bodu   5)   Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Ruská Nová Ves za r. 2023 

 

       Poslanci vzali na vedomie predloženú Správu o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra 

obce Ruská Nová Ves za r. 2023. 

 

K bodu  6)   Informácia o stave  realizovaných a pripravovaných projektov obce  

 

V tomto bode starosta poslancov informoval: 

 

a) dňa 16.4.2024 bolo odovzdané stavenisko materskej školy. Hotové dielo má byť podľa 

zmluvy odovzdané najneskôr 15 mesiacov odo dňa písomného prevzatia staveniska (stavbársky 

termín dokončenia je december 2024.) Materská škola funguje v priestoroch obecného úradu. 

Po dobu fungovania MŠ v sále je od starostu Ob. úradu v Teriakovciach ponuka na prenájom 

sály občanmi obce Ruská Nová Ves v obci Teriakovce.  

Poslanca Mgr. Ňachaja zaujímal počet predškolákov v obci, navrhol stretnutie k téme ďalšieho 

fungovania materskej školy. Za tento návrh boli aj ostatní poslanci. Stretnutie je možné až po 

prijatí prihlášok. Padol aj návrh zhodnotiť priestory školy na fungovanie MŠ.  

b) projekt „Ľudia a hrady – krok k sociálnej ekonomike“  sa začne v obci realizovať od 

1.5.2024.  Dĺžka projektu je 18 mesiacov. 

c) výzva PSK – obec cez Výzvu predsedu PSK podala žiadosť o dotáciu na architektonicko-

urbanistickú štúdiu – Soľnohrad, TJ Slanské podala žiadosť samostatne 

d) čo sa týka investičného plánu – je zadané vypracovanie projektovej dokumentácie na 

schválené rozšírenie  vodovodnej siete v obci   

e) pre stavbu budovanie vodovodu smerom na Stavenec je potrebné nanovo urobiť územné 

rozhodnutie, pretože sa predĺžila plánovaná dĺžka  vodovodného potrubia a pribudli nové 

parcely. 

 

 K bodu  7)   Rôzne 

 

V tomto bode starosta informoval: 

a) o žiadosti rod. H., L. a O. o rozšírenie vodovodu k ich rodinným domom, žiadatelia uviedli, 

že sa chcú aj finančne podieľať na výstavbe.  Poslanci navrhli pripraviť projektovú 

dokumentáciu na realizáciu aj s rozpočtom. 

b) o žiadosti p. O. D. ohľadom rozšírenia kamerového systému v osade - kopí sa odpad, ničí sa 

oplotenie. Poslanci súhlasili s osadením 1 kamery. 

Starosta – má byť vyhlásená výzva na budovanie kamer. systému, môžeme pripraviť návrh 

ďalšieho umiestnenia kamier na území obce .  

c) o žiadosti p. P. a p. K. a K. na zmenu využitia parciel z plochy poľnohospodárskej výroby na 

plochu rodinných domov. Poslanci konštatovali, že nie je potreba ďalšieho rozširovania plochy 

rodinných domov. Žiadatelia dostanú odpoveď.   

d) do plánu akcií bola zahrnutá súťaž v kosení, k tejto akcií a k ostatným bude dohodnuté 

stretnutie. Poslanec p. Guľaš navrhol pohnojiť lúku, aby bola kvalitnejšia tráva. 
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 K bodu  8)   Diskusia 

 

V diskusii vystúpili: 

1. hostia: 

 

a) p. K., ktorý informoval, že zastupuje väčšinu vlastníkov pozemkov v časti Vyšné doliny 

a potreboval by predbežný súhlas na jednanie s vlastníkmi. V tomto území je potrebné riešiť 

stavebné konanie na siete. Z časového hľadiska by bolo lepšie, aby obec bola vlastníkom 

všetkých plôch, ktoré sú v tejto časti určené na miestne komunikácie (3 takéto pozemky na 

cesty už obec vlastní, 5 pozemkov nie). Nakoľko je tu veľké množstvo vlastníkov, bude zdĺhavé 

vybavovanie stav. povolení. Poslanci Mgr. Ňachaj, p. Guľaš a p. Seman vyjadrili názor, že 

nakoľko nie sú známe podklady a detaily, nie je možné sa k tomu hneď vyjadriť. Poslanec p. 

Ištvan sa zaujímal, či je vypracovaný geometrický plán na koridor pozdĺž štátnej cesty. 

Poslanci a starosta usúdili, že obec nemôže brať na seba záväzok riešenia výstavby 

komunikácií. Dohodli sa na ďalšom spoločnom stretnutí. Poslanci cez starostu vznesú svoje 

otázky na pána K..  

 

b) p. Zacher objasnil zámer ZO Ekotorysa o rozšírenie služieb pre členov združenia, a to 

o vývoz komunálneho odpadu. Je tlak od starostov ísť do toho, aj keď to na začiatku nebude 

lacnejšie. Pri dobrom separovaní vzniká menej komunálneho odpadu, tým by sa mohlo prejsť 

na 3 týždňový cyklus, kde sa dá ušetriť. Uviedol, že obec Ruská Nová Ves je na tom v produkcii 

odpadu celkom dobre – 98 kg/obyv. Ďalej uviedol, že od budúceho roku bude povinná 

mechanicko-biologická úprava odpadu, čo navýši platbu za vývoz kom. odpadu (1 tona – cca 

48 Eur). Nevýhodou samostatného vývozu kom. odpadu je konečná skládka odpadu 

a skutočnosť, že s firmou Fúra ZO Ekotorysa zatiaľ nie je konkurencieschopné.  

K predloženému návrhu sa vyjadril poslanec Mgr. Ňachaj – nepozdáva sa mu 3 týždňový 

interval vývozu odpadu, ani to, že pri 5 %-nom navýšení zberu separovaného odpadu sa zníži 

množstvo kom. odpadu. Do budúcna sa tomu nebráni, ale nebola predstavená vízia do budúcna, 

len boli porovnané výsledky z minulého roku. Zaujímal sa o množstvový zber (p. Zacher – 

vážne zariadenie na 1 auto je veľmi drahé – 10 tisíc Eur). Proti 3-týždňovému intervalu vývozu 

kom. odpadu bol aj poslanec p. Seman, ktorý zároveň dodal, že za menej vývozov by obec 

zaplatila viac.  

K odprezentovanému vystúpil p. starosta. Uviedol, že od 1.1.2025 bude už povinná 

mechanicko-biologická úprava odpadu, čo navýši aj cenu za 1 tonu odpadu. Ak by sme chceli 

ísť do pripravovaného zámeru vývozu komunálneho odpadu ZO Ekotorysa, bude potrebné dať 

výpoveď doterajšiemu vývozcovi odpadu.  

 

 

2.  poslanci: 

a) poslanec Ištvan 

. predniesol dotaz občanov obce ohľadom doplnenia spojov MHD o 17.30, 19.30 hod. 

a v nedeľu ráno o 6.00 hod. (starosta – za služby je potrebné platiť, služba MHD je finančne 

náročná,  stúpajú náklady na dopravu, plánuje sa aj zvýšenie  cestovného. Čo sa týka doplnenia 

spojov alebo zmeny časov, ideálne by bolo, keby sa urobila anketa a sledovali sa jednotlivé 

spoje.) 

. autobus s odchodom z obce o 7.00 hod. je údajne preplnený  

. Nižné doliny  – vyzvať majiteľov pozemkov na kosenie  
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. je návrh urobiť pri zbrojnici oddychovú zónu (starosta – máme vybudované ihriská, poslanci 

navrhli porozmýšľať, či by nebolo možné na túto zónu prenajať pozemok p. B. alebo odkúpiť) 

. bolo by potrebné upraviť cestu k Stavencu (starosta -  v pláne  je po zime upraviť frézovaným 

asfaltom viac ciest. K pripomienke poslancov na neupravený terén po výstavbe optickej siete 

starosta uviedol, že realizátor stavby má dať terén do poriadku.) 

. Úradom vlády SR má byť vyhlásená integrovaná výzva pre obce  - podpora investičných 

aktivít ako komplexného rozvoja celých obcí – infraštruktúra, obč. a technická infraštruktúra, 

podpora bývania pre  soc. odkázané skupiny obyvateľstva– či sa môže obec zapojiť, či je to 

aktuálne,  podmienky zatiaľ neboli špecifikované  (starosta – o výzvach je obec informovaná, 

u každej výzvy, ktorá vyjde, zisťuje oprávnenosť, podmienky) 

. obce z atlasu pre Rómov – výzva – prístup k pitnej vode, podpora výstavby stokovej siete  -  

1. Q 2024 

. v IV. Q cez Environmentálny fond má byť vyhlásená výzva na energetickú úsporu budov vo 

vlastníctve obcí, bude sa týkať  aj športových budov (starosta – obec potrebuje v prvom rade 

riešiť zateplenie budovy obecného úradu a čaká sa na vhodnú výzvu, ktorá vygeneruje 

oprávnené a neoprávnené náklady. Uviedol, že by mala vyjsť výzva na fotovoltaiku – mohlo 

by sa dať do škôlky).  

. p. M. a lokalita pred Teriakovcami  – vlastníci nesúhlasia so začlenením územia do katastra 

obce Teriakovce, nie je ešte prediskutované so všetkými vlastníkmi 

(Starosta – zmenou ÚP sa nič nerieši, najideálnejšie by bolo včlenenie tohto územia do katastra 

obce Teriakovce, je tam nadväznosť na kataster  Teriakoviec. )  

 

b) poslanec p. Potočňák 

. predniesol podnet občanov, ktorí sa sťažujú na špinavú štátnu cestu v lokalite prebiehajúcej 

výstavby v časti Nižné doliny (starosta – správca cesty bol upozornený a ešte ho upozorníme) 

 

c) poslanec p. Seman 

. dotkol sa parkovanie na štátnej ceste, je to veľmi nebezpečné (starosta – správca cesty bude 

upozornený) 

. upozornil na poškodený príklop na chodníku smerom k druhej autobusovej zastávke  

 

        

 

K bodu  9)   Záver   

 

Všetky body programu  11. zasadnutia obecného zastupiteľstva boli prerokované. Starosta 

ukončil rokovanie OZ.      

 

 

 

Starosta obce:   Tibor Kollár                                                     ................................................ 

 

Overovatelia :   Pavol Ištvan                                                     ................................................ 

 

                         Stanislav Seman                                               ................................................ 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 


